

各位親愛的校友：

原址重建計劃最新情況及 優化校園計劃籌款事宜

感謝大家對學校的支持，尤其關心原址重建計劃的進展。該計劃於2021年因在立法會通過的可能性低而暫緩提交，學校一直持續與教育局及議員溝通，但受政府財政緊絀影響，教育局近期明確表示學校原址重建計劃，短期內難以落實。

現校舍因重建計劃擱置而多年未有大維修，狀況欠佳。雖然教育局承諾為學校進行基本維修，但並不包含更新教學設施。經與校董會、校友會及家教會商議，學校決定把握時機，動用儲備、籌款所得款項等資源，優化校園，包括改建音樂室、接待處、設立校史校友室，並改善圖書館、多媒體中心等設施，為師弟師妹提供更符合現今和未來需要的學習環境。

要完成上述各項工程所需要的費用不菲，單是第一期工程費用就需約450萬元（詳情請參看影片或籌款表格）。故本校將舉辦籌款活動，務求籌得所需的經費。

回想香港華英中學的復校先賢們，身處上世紀60年代社會經濟匱乏的環境，仍然努力籌得款項，讓華英中學得以在香港復校，延續華英的精神。今日，香港亦同樣面對挑戰，深信華英人也必會為學校的改善工程得以開展、為學生創造更美好的學習環境而各盡全力。若大家樂意集腋成裘，歡迎填寫隨信所附的捐款表，不勝銘感！

再次感謝大家過去的支持，盼望未來大家能繼續關心、支持華英！

祝
主恩滿溢！

華英中學校長

尹志華博士謹啟
2025年6月30日

支持機構及組織：(排名不分先後次序)



Dear Alumni,

Latest Updates on the In-situ Redevelopment and Fundraising for Campus Enhancement Project

Thank you for your years of support and care for our school, especially your concern about the progress of the in-situ redevelopment plan. The plan was temporarily postponed due to concerns about insufficient support from the Legislative Council members. Although we have maintained close communication with the Education Bureau and legislators, the Education Bureau has recently confirmed that, due to financial constraints, the redevelopment plan is unlikely to be implemented in the foreseeable future.

The current school premises, which has not undergone major repairs for years due to the anticipated redevelopment, is now in less-than-ideal condition. While the Education Bureau has promised repairs for our school, these repairs do not cover upgrades to teaching facilities. After discussions with the School Management Committee, the Alumni Association, and the Parent-Teacher Association, we have decided to seize the opportunity to utilize the school's reserves, donations, and fundraising resources for campus enhancements. This includes renovating the music room, reception area, establishing a school history room, and enhancing the learning environments of the library, multimedia learning center, enabling our students to develop their potential in a learning environment that better meets the needs of the modern era.

The costs for these projects are significant. The first phase alone is estimated to require approximately HK\$4.5 million (details can be found in the video or fundraising form). To meet these needs, the school will be organizing fundraising activities to secure the necessary funding.

Looking back, we are inspired by the efforts of the pioneers who re-established Wa Ying College in Hong Kong in the 1960s despite economic hardships. Today, though Hong Kong faces similar challenges, the Waying spirit will inspire us to work together to launch these projects and create a better learning environment for our students. If you wish to contribute, please complete the donation form. Your support is deeply appreciated and highly valued.

Thank you once again for your past support. We hope for your continued care for Wa Ying in the future.

Wishing you abundant blessings in the Lord,

Dr. Wun Chi Wa
Principal, Wa Ying College
30 June 2025

Supporting organizations: (In no particular order)

